To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN INVESTMENT TRUST Date: 14-05-2025 02:30:34 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الثقة للاستثمارات الاردنية التاريخ: 14-05-2025 PM 02:30:34 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
JORDAN INVESTMENT TRUST announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة الثقة للاستثمارات الاردنية عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 14-05-2025	تاريخ الحدث الجوهري: 14-05-2025
Material changes in the Company's assets	التغيرات الهامة على موجودات الشركة
In accordance with the provisions of the Disclosure Instructions for Issuing Companies and the Accounting and Auditing Standards of 2004 and their amendments through 2019, specifically Article (8) concerning the disclosure of material information, we hereby inform you of the following: The Board of Directors of Al Theqa for Jordanian Investments Company, in its meeting held on 14/05/2025, resolved to proceed with the steps required to recover the investment in the affiliated company, First Education Holding Company, at its book JD11,287,060 value as reflected in the financial statements as of 31/03/2025. This decision falls within the Company's broader strategy to restructure its investment portfolio and strengthen its financial position. We confirm that the relevant procedures are currently underway, and any material developments related to this resolution will be disclosed as they arise and in accordance with applicable regulations.	عملا بأحكام تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004 وتعديلاتها حتى سنة 2019 المادة 8 و الخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة شركة الثقة للاستثمارات الأردنية قد قرر في اجتماعه المنعقد بتاريخ 5/14/2025، السير بإجراءات استرجاع الاستثمار في الشركة الحليفة (شركة التعليم الأولى القابضه) بالقيمة الدفترية والبالغة في 11,287,060 دوذلك ضمن خطة الشركة لإعادة هيكلة في 2025/3/31 وذلك ضمن خطة الشركة لإعادة ميكلة محفظتها الاستثمارية وتعزيز مركزها المالي، ونود التأكيد بأن الإجراءات قيد الإستكمال، و سيتم الإعلان عن أي تطورات جوهرية مرتبطة بهذا القرار، حال توفرها وحسب مقتضى الحال.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa Mahmoud Almasri	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Mahmoud Almasri